
  

BRM.0002.7.2024 

 

P r o t o k ó ł  nr III/2024 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 4 czerwca 2024 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

 

....................................................................................................................................... 
 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Patryk Kaźmierczak, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 8.00 otworzył III sesję 

Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 21 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Sesji przewodniczył:     Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI. 
 

Sekretarz obrad:     Jan Gaj. 
 

Na sesję spóźnili się radni:     Renata Napierkowska, Grzegorz Kaczmarek. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:  

Czy ktoś z Państwa chciałby wnieść propozycje zmian do porządku obrad?  
 

Jeśli niema żadnych propozycji zmian, będziemy obradować wg porządku, który 

został Państwu przesłany przed sesją. 
 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LXXXI, I sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

4. Wybór sekretarza obrad.  

5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania uchwał 

Rady Miejskiej Inowrocławia. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024: 

− wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034: 

   jak w punkcie 6. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

samorządowych jednostek budżetowych gromadzących dochody na 

wydzielonym rachunku dochodów, źródeł, z których dochody są gromadzone na 

tym rachunku, przeznaczenia dochodów oraz sposobu i trybu sporządzania planu 

finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian 

w tym planie oraz ich zatwierdzania: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury,  

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

9. Przedstawienie raportu z wykonania w 2023 r. Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2022-2025 i efektów jego realizacji: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej, 

− dyskusja. 

10. Przedstawienie sprawozdania z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za 

2023 r.: 

− wystąpienie Komendanta Straży Miejskiej Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska, 

− dyskusja. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulicy Poznańskiej i rzeki Noteć: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic Bolesława Chrobrego i Kasztanowej: 

−  jak w punkcie 11. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia uwagi do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Marulewskiej i Długiej oraz granicy 

administracyjnej miasta: 

−  jak w punkcie 11. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 
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i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: Marulewskiej 

i Długiej oraz granicy administracyjnej miasta): 

− jak w punkcie 11. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, 

zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących 

do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania (w rejonie ulic: 

Marulewskiej i Długiej oraz granicy administracyjnej miasta): 

− jak w punkcie 11. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: 

Marulewskiej i Długiej oraz granicy administracyjnej miasta: 

− jak w punkcie 11. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: Glinki, Jacewskiej, 

Długiej i Świętego Ducha): 

− jak w punkcie 11. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, 

zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących 

do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania(w rejonie ulic: Glinki, 

Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha): 

− jak w punkcie 11. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: 

Glinki, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha: 

− jak w punkcie 11. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

Miasta Inowrocławia do Związku Miast Polskich: 

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

21. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

22. Zakończenie obrad. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu LXXXI, I sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Jacek Tarczewski – sekretarz obrad LXXXI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia  

z 29 kwietnia 2024 r.: 

Poinformował, że zapoznał się z protokołem, który odzwierciedla przebieg sesji 

i wnosi o jego przyjęcie. 
 

Głosowanie  1 - przyjęcie protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 2 do protokołu. 
 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, w związku z faktem, iż na I sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, która 

odbyła się 7 maja 2024 r. nie był wybierany sekretarz obrad informuję, że zapoznałem 

się z treścią protokołu nr I/2024, sporządzonego z I sesji Rady Miejskiej. W związku 

z powyższym stwierdzam, że odzwierciedla on przebieg sesji, dlatego też wnoszę 

o jego przyjęcie. 

Głosowanie  2 - przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 3 do protokołu. 

 

Ad 4. Wybór sekretarza obrad: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję pana radnego Jana Gaja. 
 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy pan radny wyraża zgodę? 

 

Jan Gaj – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 3 -  wybór sekretarza obrad (Jan Gaj):  
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 4 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad został pan radny Jan Gaj. 

 

Ad 5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Informację tę otrzymaliście Państwo na piśmie wraz z materiałami na sesję. 

Zapytania do informacji radni mogli i mogą składać na piśmie. 

 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024: 
 

Dorota Rutkowska –  Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Otwieram punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Nie było. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 4 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024. 
 

Wynik głosowania: za - 23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/6/2024 zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024. 

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Otwieram punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Nie było. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 5 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034. 
 

Wynik głosowania: za - 23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/7/2024 zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na 

lata 2024-2034. 

 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia samorządowych jednostek budżetowych gromadzących dochody na 
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wydzielonym rachunku dochodów, źródeł, z których dochody są gromadzone na 

tym rachunku, przeznaczenia dochodów oraz sposobu i trybu sporządzania 

planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania 

zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania: 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Wojciech Piniewski – Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Otwieram punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Nie było. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 6 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie określenia 

samorządowych jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym 

rachunku dochodów, źródeł, z których dochody są gromadzone na tym rachunku, 

przeznaczenia dochodów oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego 

dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz 

ich zatwierdzania. 
 

Wynik głosowania: za - 23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/8/2024 zmieniająca uchwałę 

w sprawie określenia samorządowych jednostek budżetowych gromadzących 

dochody na wydzielonym rachunku dochodów, źródeł, z których dochody są 

gromadzone na tym rachunku, przeznaczenia dochodów oraz sposobu i trybu 

sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, 

dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania. 
 

Ad 9. Przedstawienie raportu z wykonania w 2023 r. Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2025 i efektów jego realizacji: 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił raport. 
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Agnieszka Mochalska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony raport. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Otwieram dyskusję.  
 

Dyskusja:  

Nie było. 
 

Ad 10. Przedstawienie sprawozdania z działalności Straży Miejskiej 

Inowrocławia za 2023 r.: 
 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej w Inowrocławiu: 

Przedstawił sprawozdanie. 
 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Otwieram dyskusję.  
 

Dyskusja:  

Nie było. 
 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulicy Poznańskiej i rzeki Noteć: 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Otwieram punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 7 – za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulicy Poznańskiej i rzeki Noteć. 
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Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 8 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/9/2024 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulicy Poznańskiej i rzeki Noteć. 

 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic Bolesława Chrobrego i Kasztanowej: 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Otwieram punkt zapytania i dyskusja do projektu uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja do projektu uchwały.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 8 – za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic Bolesława Chrobrego i Kasztanowej. 
 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/10/2024 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic Bolesława Chrobrego 

i Kasztanowej. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, w przypadku, gdy w porządku obrad kolejno następujące po sobie 

punkty dotyczą projektów uchwał pochodzących od tego samego wnioskodawcy, 

obejmujących sprawy z tego samego lub podobnego zakresu, które jednocześnie 

wchodzą w zakres działania jednej komisji (projekty uchwał z punktów 13, 14, 15, 

16 porządku obrad), Rada może postanowić o przedstawieniu w jednym wystąpieniu 

wszystkich tych projektów uchwał przez wnioskodawcę oraz odpowiednio opinii 
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właściwej komisji. Dalsze postępowanie związane z rozpatrywaniem projektów 

każdej z uchwał następuje według normalnych zasad.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 9-  za przyjęciem zgłoszonego wniosku?  
 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek o przedstawieniu projektów uchwał 

z punktów 13, 14 ,15, 16 w jednym wystąpieniu. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił cztery projekty uchwał ujęte kolejno w punktach 13, 14, 15, 16 porządku 

obrad, dotyczące miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Marulewskiej, Długiej oraz 

granicy administracyjnej miasta. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Otwieram punkt zapytania i dyskusja do przedstawionych projektów uchwał.  
 

Zapytania do projektów uchwał i dyskusja:  

Nie było. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zamykam dyskusję.  

Przystępujemy do głosowań w zakresie przedstawionych projektów uchwał.  

 

Ad 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia uwagi 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Marulewskiej i Długiej 

oraz granicy administracyjnej miasta: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Szanowni Państwo, w trakcie wyłożenia projektu planu wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko do publicznego wglądu, które nastąpiło w terminie od 

16 stycznia do 13 lutego 2024 r. oraz w okresie zbierania uwag do dnia 27 lutego 

2024 r., wniesiona została uwaga do projektu planu. Pełniący funkcję Prezydenta 

Miasta Inowrocławia po rozpatrzeniu uwagi, nie uwzględnił jej.  
 

Uwaga ta wraz z uzasadnieniem zawarta została w wykazie uwag (uwzględnionych/ 

nieuwzględnionych*), stanowiącym załącznik do uchwały. 
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do głosowania nad uwagą ujętą w załączniku do uchwały. 
 

Głosowanie 10 - Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi?  
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 2. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Stwierdzam, że Rada nie uwzględniła uwagi wymienionej w pkt. 1.    
 

Przystępujemy do głosowania całej uchwały. 
 

Głosowanie 11 - Kto jest za podjęciem uchwały?  
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/11/2024 w sprawie sposobu 

rozpatrzenia uwagi do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: 

Marulewskiej i Długiej oraz granicy administracyjnej miasta. 

 

Ad 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: 

Marulewskiej i Długiej oraz granicy administracyjnej miasta): 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:   

Przystępujemy do głosowania uchwały. 
 

Głosowanie 12 – za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: Marulewskiej 

i Długiej oraz granicy administracyjnej miasta). 

 

Wynik głosowania: za - 23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/12/2024 w sprawie stwierdzenia, 

że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: 

Marulewskiej i Długiej oraz granicy administracyjnej miasta). 
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Ad 15. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania (w rejonie 

ulic: Marulewskiej i Długiej oraz granicy administracyjnej miasta): 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:   

Przystępujemy do głosowania uchwały.  

Głosowanie 13 – za podjęciem uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania.  
 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się –0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/13/2024 w sprawie  

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich 

finansowania.  
 

Ad 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Marulewskiej i Długiej oraz granicy administracyjnej 

miasta: 
  

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI:   

Przystępujemy do głosowania uchwały. 
 

Głosowanie 14 – za podjęciem uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Marulewskiej i Długiej oraz granicy administracyjnej miasta. 
  

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się –0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/14/2024 w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Marulewskiej i Długiej oraz granicy administracyjnej 

miasta. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, w przypadku, gdy w porządku obrad kolejno następujące po sobie 

punkty dotyczą projektów uchwał pochodzących od tego samego wnioskodawcy, 

obejmujących sprawy z tego samego lub podobnego zakresu, które jednocześnie 

wchodzą w zakres działania jednej komisji (projekty uchwał z punktów 17, 18, 19, 

porządku obrad), Rada może postanowić o przedstawieniu w jednym wystąpieniu 

wszystkich tych projektów uchwał przez wnioskodawcę oraz odpowiednio opinii 
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właściwej komisji. Dalsze postępowanie związane z rozpatrywaniem projektów 

każdej z uchwał następuje według normalnych zasad.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 15 - Kto jest za przyjęciem zgłoszonego wniosku?  
 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się –0. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

Stwierdzam, że Rada Miejska Inowrocławia przyjęła wniosek. 

 

Ad 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego (w rejonie ulic: 

Glinki, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha): 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił trzy projekty uchwał ujęte kolejno w punktach 17, 18, 19 porządku 

obrad, dotyczące miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Glinki, Jacewskiej, Długiej 

i Świętego Ducha. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione trzy projekty uchwał. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Otwieram punkt zapytania do przedstawionych projektów uchwał i dyskusję.  
 

Zapytania do projektów uchwał i dyskusja:  

Nie było. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania: 
 

Głosowanie 16 – za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego.  
 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się –0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/15/2024 w sprawie stwierdzenia, 

że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego.  
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Ad 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania (w rejonie 

ulic: Glinki, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha): 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 17 – za podjęciem uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania. 
 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 1, wstrzym. się –0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/16/2024 w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich 

finansowania. 
 

Ad 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Glinki, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha: 
  

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 18 – za podjęciem uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Glinki, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha. 
 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się –0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/17/2024 w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Glinki, Jacewskiej, Długiej i Świętego Ducha. 
 

Ad 20. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przystąpienia Miasta Inowrocławia do Związku Miast Polskich: 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, uchwałą nr XXIII/164/92 z dnia 28 lutego 1992 r. Rada Miejska 

Inowrocławia podjęła decyzję o przystąpieniu Miasta Inowrocławia do Związku 

Miast Polskich. Z kolei w myśl § 17 ust. 3 i 5 Statutu Związku Miast Polskich, 

w skład Zgromadzenia Ogólnego wchodzą osoby delegowane uchwałami przez rady 

miast, które przystąpiły do Związku. Miasta należące do Związku mają prawo 

delegowania do Zgromadzenia Ogólnego po jednym przedstawicielu. 
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Otwieram punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Głos zabrała radna Maria Żukowska. 
  
Maria Żukowska – Wiceprzewodnicząca RMI: 

Wysoka Rado, do tej pory Prezydent uczestniczył w Związku Miast Polskich, 

reprezentował nasze Miasto. Uważam, że obecny Prezydent również powinien 

reprezentować nasze Miasto w Związku Miast Polskich. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja.  
 

Przechodzimy do głosowania.   
 

Głosowanie 19 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przystąpienia Miasta Inowrocławia do Związku Miast Polskich. 
 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 1, wstrzym. się –6. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/18/2024 zmieniającą uchwałę 

w sprawie przystąpienia Miasta Inowrocławia do Związku Miast Polskich. 
 

Ad 21. Wolne wnioski i informacje bieżące. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Szanowni Państwo, w związku z rozpoczętą nową kadencją Rady informuję, że 

interpelacje i zapytania należy składać do Prezydenta Miasta w trybie określonym 

w art. 24 ustawy o samorządzie gminnym. Zgodnie z obowiązującym stanem 

prawnym interpelacja dotyczyć powinna spraw o istotnym znaczeniu dla gminy, 

powinna także zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej 

przedmiotem oraz wynikające z niej pytania. Zapytanie z kolei, powinno się składać 

w sprawach aktualnych problemów gminy, a także w celu uzyskania informacji o 

konkretnym stanie faktycznym. W zakresie formy i wymogów zapytań znajdują tutaj 

zastosowanie przepisy dotyczące interpelacji.  

W związku z tym informuję, że pisma składane jako interpelacje lub zapytania, które 

nie będą spełniały wymagań ustalonych dla wskazanych form, rozpatrywane będą 

jako ogólne wnioski kierowane przez radnych. Ponadto, podczas składania 

interpelacji proszę wziąć pod uwagę fakt, że ani interpelacja, ani zapytanie nie może 

dotyczyć sprawy indywidualnej rozstrzyganej przez organ w drodze decyzji 

administracyjnej, w trybie ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. kodeks postępowania 

administracyjnego, gdzie Radny nie jest stroną takiego postępowania, a dostęp do akt 

sprawy zgodnie z art. 73 kpa przysługuje tylko i wyłącznie stronie. 
 

Maria Kręc – Naczelnik Biura Prawnego:  

Zgodnie z art. 24 ust. 6 Ustawy o samorządzie gminnym, interpelacje powinny być 

składane do Przewodniczącego RMI, który przekazuje je następnie Wójtowi. 



15 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Dokładnie taki jest przepis, jednak nasza praktyka dotychczas była inna. Interpelacje 

były składane bezpośrednio do Prezydenta i nikt nie składał żadnych uwag w tym 

temacie. Z Biura Prawnego też nie wpłynęły żadne takie uwagi w zakresie składanych 

interpelacji, przynajmniej przez ostatnie 10 lat. Żadnych uwag, co do formy 

zgłaszania tych interpelacji nie było.  

Tym z Państwa, którzy jeszcze tego nie uczynili, przypominam o obowiązku złożenia 

oświadczeń majątkowych (w 2 egzemplarzach). Termin na ich złożenie upływa 

6 czerwca 2024 r. (30 dni od dnia złożenia ślubowania). 
 

Informuję również, że kolejną sesję przewiduję na dzień 26 czerwca 2024 r. 

Materiały w statutowym terminie zostaną Państwu przesłane drogą elektroniczną na 

adresy e-mail. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Czy w tym punkcie, ktoś z Państwa chciałby przedstawić informacje lub złożyć 

wnioski dotyczące organizacji prac Rady i Komisji?  
 

Renata Napierkowska – Radna RMI: 

Podziękowała Prezydentowi Miasta Inowrocławia za umożliwienie korzystania 

z profilu Miasta Inowrocławia wszystkim mieszkańcom. 
     

Przewodniczący odebrał głos radnej Renacie Napierkowskiej i poprosił, aby odnosiła 

się wyłączenie do organizacji pracy Rady.  
 

Jacek Tarczewski – Wiceprzewodniczący RMI: 

Zwrócił uwagę na stan nawierzchni podłogi między gabinetem Prezydenta a salą 

posiedzeń. Wskazał, że należałoby zająć się również sferą wizualną i poprawą 

estetyki Urzędu, w szczególności wystroju w obrębie sali posiedzeń Rady. Zapytał 

również o możliwość wypicia kawy w trakcie posiedzeń Rady. 
 

Tomasz Marcinkowski – Radny RMI: 

Czy sesje będzie Pan Przewodniczący planował w jakiś określony dzień miesiąca 

i jakiejś określonej godzinie? 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

Tak, jest  taki plan. Myślę, że jeszcze lipiec i sierpień to okres, gdzie te dni na stałe 

do końca nie będą. Jeżeli są jakieś propozycje to proszę przedstawicieli każdego 

klubu o podejście po sesji i złożenie propozycji terminu. Swoją propozycję 

przedstawię na kolejnej sesji 26 czerwca 2024 r. Od września będą to stałe dni 

i godziny. 
 

Robert Rychwicki – Wiceprzewodniczący RMI: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, art. 24 pkt 7 ustawy o samorządzie gminnym, 

treść interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi podawana jest do publicznej 

wiadomości poprzez niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej i na 

stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Czy można 

prosić, aby było to respektowane również w naszym Urzędzie. Posiadam informacje, 
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że już po 7 maja były interpelacje były składane i nadal ich niema w BIP-ie, ani 

złożonych wniosków, ani odpowiedzi. Minęło dw, trzy tygodnie i zakładka 

interpelacje radnych w Biuletynie Informacji Publicznej jest cała pusta.  
 

Piotr Strachanowski – Sekretarz MI: 

Prawdopodobnie Wydział Organizacyjny nie zakwalifikował tych interpelacji jako 

interpelacje. Interpelacja musi spełniać formalny wymóg, jeżeli rozpatrujemy ją w 

kontekście prawnym. Zapis art.24 wskazuje wyraźnie jaki interpelacja powinna być 

skonstruowana. Odpowiedzi na te pisma, które nie zostały zakwalifikowane jako 

interpelacje otrzymają Państwo, ale nie w trybie odpowiedzi interpelacyjnych. 
 

Robert Rychwicki – Wiceprzewodniczący RMI: 

ad vocem 

art. 24 pkt 7 mówi, że treść interpelacji i zapytań również powinna być umieszczana 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 

Piotr Strachanowski – Sekretarz MI: 

Odpowiedzi na pisma otrzymacie Państwo, ale nie w trybie odpowiedzi 

interpelacyjnych. 
 

Głos w tej sprawie zabrali również radni: 

Grzegorz Kaczmarek, Julia Ratajczak, Łukasz Oliwkowski i Damian Polak. 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź radnych RMI udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl). 

 

Ad 22. Zakończenie obrad.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam III sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  

 

Sesja trwała od godz. 8:00 do godz. 9:05 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

/-/Patryk Kaźmierczak 

Sekretarz obrad: 

 

/-/ Jan Gaj 

 

Protokółowała: /-/Julia Kaczmarek 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono 

w Biuletynie Informacji Publicznej: bip.inowroclaw.pl  


